
 Een vraag van de fractie van LB voor de commissie Bestuur en Middelen van vanavond:  

 

Uitgaande van het feit dat de spoorwegovergang langer en vaker per uur dicht zal zijn en er daardoor 

meer auto’s langer staan te wachten, rijst de vraag of die toename van uitlaatgassen in het dorp 

vanwege die toename van treinen en het langer  vaker wachten van auto’s / voertuigen aldaar niet 

valt onder de bepalingen van de uitspraak van het Europese Hof ( C 293/17 en C 294/17, d.d. 7 

november 2018 )  en dan met name de bepalingen 87 ev en de daarop volgende uitspraak van de 
Raad van State.  

 

Is het College bereid deze vraag met spoed voor te leggen aan haar advocaat? 

 

In aanvulling hier op moet er natuurlijk bij komen dat deze overgang met haar toevoerwegen pal 
naast dan wel zeer dicht bij een bosrijk landgoed ligt.  

 

Het is mij in deze korte voorbereidingstijd niet bekend of dat landgoed ook in een Natura 2000 

gebied ligt dan wel daar toe behoort dan wel als bosrijk dan wel natuur gebied een vergelijkbare 
bescherming heeft. 

 

Met vriendelijke groet 

 

Leonard Heukels 

Fractievoorzitter Liberaal Bloemendaal 


